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Abstract (en)
[origin: WO8805149A1] A process and device for introducing additives, in particular energy carriers, into a cupola or shaft furnace. The additive is
carried with the combustion air stream and introduced therewith in the furnace shaft, a depression being created at the point where the additive is
fed into the combustion air stream, so that the additive is aspirated by the combustion air into the combustion area of the furnace shaft.

Abstract (fr)
Procédé et dispositif pour introduire des additifs et notamment des matières énergétiques dans un four vertical ou un cubilot. Les additifs sont
introduits dans l'air de combustion et avec celui-ci dans la chambre de combustion, ainsi il est créé, au point d'entrée des additifs dans le flux d'air
de combustion, une dépression qui contribue à l'aspiration des additifs par l'air de combustion vers la zone de combustion du four.
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